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Notulen van de algemene ledenvergadering van HSV Almere d.d. 18-04-2023 
 

 

 

Datum: 18-04-2023 

Notulen: Jos Holla (secretaris) 

Aanwezig:  

- Bestuur: Arnold Veen (voorzitter), Jos Holla (secretaris), Marco Weber (penningmeester), Paul 

Maasen (maatschappelijke belang)   

- 9 leden, presentielijst aanwezig op het secretariaat 

 

 

 

 

 

1- opening door de voorzitter 

De voorzitter heet alle aanwezigen welkom en dankt hun voor hun komst.  
 
 
2- vaststellen agenda en mededelingen 
De agenda wordt vastgesteld. De voorzitter benoemt de kleine opkomst maar stelt tegelijkertijd vast 
dat er een toename van 50% is ten opzichte van de vorige keer. Het blijft op een ledenbestand van 
zo’n 6200 leden natuurlijk geen representatief aantal. Er wordt op de ALV geen terugblik op activiteiten 
meer gegeven, deze zijn immers allemaal uitgebreid terug te vinden op de website. 
 
 
3- de financiën  

1) financieel verslag 2022 en begroting 2022 penningmeester. 
De penningmeester geeft uitleg over de financiën en legt uit hoe de vereniging ervoor 
staat. Duidelijk is dat HSV Almere een financieel gezonde club is en dat er in 2022 geen 
bijzondere uitgaven zijn geweest. Wel wordt een grote tussentijdse teruggave van 
MidWest genoemd die een vertekenend beeld van het eindresultaat geeft. 
 

2) goedkeuring financiën 2022. 
De leden verlenen het bestuur ‘decharge’. 
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3) Vaststellen contributie 2024. 
Sportvisserij MidWest Nederland is voornemens de afdrachten voor 2024 met 2 of 3 euro 
te verhogen, over de afdracht aan Sportvisserij Nederland is op dit moment nog niks 
bekend. Momenteel bedraagt de totale afdracht aan de Sportvisserij organisaties 23 
euro, dat betekend dat er per lid 4 euro voor de vereniging is en dat zou kunnen 
teruglopen naar 1 of 2 euro, en misschien (als alle afdrachten helder zijn) zelfs tot een 
negatief resultaat.  
 
Door het grote aantal leden is er de afgelopen jaren meer geld binnengekomen dan 
uitgegaan, het bestuur stelt daarom voor om op eigen vermogen in te teren en de 
contributie óók in 2024 niet te verhogen. 
 
Vanaf 2025 zal de contributie bepaalt worden door de volgende som: totale afdracht + 1 
euro. Pas wanneer het vermogen een nog nader vast te stellen bedrag benadert zal 
gekeken worden naar een andere rekensom. 
 
De aanwezige leden gaan akkoord en de contributie voor 2024 blijft als volgt: 
- VISpas senioren: 27 euro 
- VISpas jeugd: 7 euro 
- Extra VISpas: 14 euro 

*Administratiekosten bij eerste aanschaf en bij verlengen per acceptgiro: 5 euro 
*Administratiekosten bij verlengen middels machtiging: 0 euro 

 
 
4- Het coalitieakkoord: de stand van zaken 
De voorzitter blikt terug op alle perikelen rond het coalitieakkoord (veel info hierover op de website). 
Hij geeft aan dat diverse coalitiepartijen zich vooral hebben gericht op eigen speerpunten en niet 
genoeg aandacht hebben gehad voor punten die de PvdD hebben ingebracht. Het bestuur is van 
mening dat de PvdD slinks gebruik heeft gemaakt van de vele kleine fracties en de enorme casussen 
binnen de gemeente om haar puntjes in het coalitieakkoord te krijgen. Inmiddels hebben de diverse 
partijen dit wel door maar het onheil is al geschied. Toch staat de HSV nu op ieders netvlies. 
 
 
5- Q&A: vragen aan het bestuur (bij voorkeur vooraf toesturen); 
Er is 1 schrijven binnengekomen met vragen over de visstand en hengelsportcontrole. Naar 
aanleiding hiervan zijn onderstaande punten besproken. 
 

1- Uitzet karper 
Sinds 2010 is de vereniging bezig met de uitzet van spiegelkarper op Weerwater en 
Leeghwaterplas. Er zijn 2 grote uitzettingen geweest (2010 en 2012) en sinds 2019 wordt er 2 
jaarlijks uitgezet om voor de sportvissers een mooi gevarieerd karperbestand te creëren en in 
stand te houden. Helaas worden er nauwelijks terugmeldingen gedaan waaruit het bestuur 
de conclusie trekt dat dit project niet meer leeft en daarom is zij voornemens de stekker eruit 
te trekken. 
 
Op verzoek van enkele leden gaat het bestuur zich nu richten op de uitzet van kroeskarper op 
de sierwateren van Almere Buiten en Almere Haven in de hoop hiermee meerdere en vooral 
jeugdige leden te bedienen. Er wordt gewerkt aan een onderbouwd plan wat t.z.t. ter 
kennisgeving aan de gemeente gemeld zal worden waarna tot uitzetting wordt overgegaan. 
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2- Controle sportvisserij 
De HSV beschikt over een 7-tal controleurs die vooral optreden wanneer er overlast gemeld 
wordt, er wordt dus minder vaak ‘zomaar’ gecontroleerd. Wel zijn er BOA’s van MidWest 
actief. Recent is hier enige communicatie over geweest omdat er weinig tot geen zicht was 
op de activiteiten van deze BOA’s. Afgesproken is nu dat de BOA’s hun controles in Almere 
aankondigen en de resultaten terug melden aan de vereniging zodat wij zicht hebben op wat 
er in de gemeente speelt. 
 
Daarnaast was er vanuit de BOA organisatie weerstand op het handhaven op 
vereningsvoorwaarden zoals het weerhaakverbod op dreggen bij o.a. kunstaas en het 
leefnetverbod. Na overleg heeft er een ommezwaai plaatsgevonden: vanaf 1 mei 2023 wordt 
er door de BOA’s van MidWest óók voor deze zaken geverbaliseerd. 
 
 
3- Blocq van Kuffeler, stand van zaken 
De secretaris geeft een korte samenvatting over de stand van zaken rond de brasemsterfte 
van de afgelopen jaren. Helaas is er, ondanks diverse inspanning vanuit het Waterschap 
wederom sterfte geweest. Het probleem zit hem in de constructie van het gemaal en 
veiligheid blijft prioriteit nummer 1 wat ook wel weer logisch is maar waardoor andere 
ideeën onuitvoerbaar blijken. Wel wordt er aangepast gewerkt met het pomp-regime en 
worden er door diverse partijen nog steeds inspanningen verricht om een duurzame 
oplossing te vinden. 
 
 
4- Inzet Marketingbureau in de strijd met de berichtgeving van de PvdD 
Door één van de aanwezige leden is voorgesteld om budget vrij te maken voor het inzetten 
van een marketingbureau om via gerichte en professionele marketingcampagnes de 
berichtgeving van de PvdD op Twitter, Instagram en Facebook gericht te kunnen pareren en 
de hengelsport op een positieve manier in de media neer te zetten. De secretaris geeft aan 
dit vooral een zaak voor Sportvisserij Nederland te vinden en niet van een lokale HSV, hier 
wordt instemmend op gereageerd. 

 
 
 
6- Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering en nodigt iedereen uit voor een drankje aan de bar. 
 
 


